

檔		保存年限
號	/ /	

駐俄羅斯代表處經濟組 函

受文者：經濟部國際貿易局

發文日期：中華民國109年9月16日
發文字號：俄經字第1090000397號
速別：最速件
密等及解密條件或保密期限：
附件：如文 (俄經1090000397_Attach1.pdf)

主旨：陳報有關烏克蘭終結對進口注射筒(syringes)防衛措施調查事，請鑒察。

說明：

- 一、依據鈞局雙邊貿易二組駐外小組本(9)月16日電郵及附件世界貿易組織(WTO)防衛措施委員會本(9)月14日G/SG/N/9/UKR/7文件辦理。
- 二、WTO上開文件略以，烏克蘭於2020年9月4日No.171公告謂，該國貿易跨部門委員會2020年9月2日No SP-461/2020/4411-03決議，本案終結調查並不對涉案產品(UKTZED稅則號列9018311000)施行防衛措施。

正本：經濟部國際貿易局

副本：電子公文交換
2020/09/16 18:16:07

國際貿易局 109/09/16



1097029439



14 September 2020

(20-6156)

Page: 1/1

Committee on Safeguards

Original: English

**INFORMATION TO BE NOTIFIED TO THE COMMITTEE
WHERE A SAFEGUARD INVESTIGATION IS TERMINATED
WITH NO SAFEGUARD MEASURE IMPOSED**

UKRAINE

Syringes

The following communication, dated 9 September 2020, is being circulated at the request of the delegation of Ukraine.

On 2 December 2019 the Interdepartmental Commission on International Trade (hereinafter - "the Commission") made a decision "On initiation and conduction of safeguard investigation on imports to Ukraine of syringes regardless the country of origin and export" No SP-432/2019/4411-03 (G/SG/N/6/UKR/15 of 10 December 2019).

The notice of abovementioned decision was published in the official newspaper "Uryadovyi Courier" No 236 on 7 December 2019.

The investigation initiated pursuant to the application of the domestic industry in particular by PJSC "Enterprise for the production of medical devices from polymeric materials "Hemoplast".

According to the decision of the Commission No SP-461/2020/4411-03 of 2 September 2020 the safeguard investigation on imports to Ukraine of syringes was terminated without the application of safeguard measures.

The notice of abovementioned decision was published in the official newspaper "Uryadovyi Courier" No 171 on 4 September 2020.
